

Press Release

Council of Europe Press Division

Ref: 453b06

Tel: +33 (0)3 88 41 25 60

Fax: +33 (0)3 88 41 39 11

pressunit@coe.int

internet: www.coe.int/press



46 members

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

International conference assesses Council of Europe e-voting recommendations

Strasbourg, 01.08.2006 - An international conference in Bregenz, Austria is to bring together worldwide experts on electronic voting to look at how a Council of Europe recommendation is being applied, and to debate the future of this new voting method (Castle Hofen, 2 to 4 August).

The conference, jointly organised by the Competence Center E-Voting, an Austrian NGO, the Council of Europe and the European Science Foundation, will focus on issues such as implementation, security and election observations, whilst reviewing the social, political, legal and democratic impact of electronic voting systems.

The whole conference will be webcast live at <http://www.e-voting.cc>

More information including the full programme is available for download at www.e-voting.cc/2006.

Une Conférence internationale fait le bilan des recommandations du Conseil de l'Europe en matière de vote électronique

Strasbourg, 01.08.2006 - Une conférence internationale réunira à Bregenz, en Autriche, des experts en vote électronique du monde entier, venus analyser la mise en oeuvre d'une recommandation du Conseil de l'Europe sur la question et discuter de l'avenir de ce nouveau mode de scrutin (Château de Hofen, du 2 au 4 août).

Organisée conjointement par le *Competence Center E-Voting*, une ONG autrichienne, le Conseil de l'Europe et la Fondation européenne de la Science, cette conférence examinera des questions telles que la mise en oeuvre, la sécurité et l'observation des élections ainsi que l'impact social, politique, juridique et démocratique des systèmes de vote électronique.

La totalité de la conférence sera diffusée en direct sur l'Internet à l'adresse <http://www.e-voting.cc>

Des informations complémentaires ainsi que le programme complet peuvent être téléchargés à l'adresse www.e-voting.cc/2006.

To receive our press releases by e-mail, contact : Council.of.Europe.Press@coe.int

A political organisation set up in 1949, the Council of Europe works to promote democracy and human rights continent-wide. It also develops common responses to social, cultural and legal challenges in its 46 member states.